
Mötesprotokoll 2024-05-07 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 
2. Val av justerare - Henrik och Anneli 
3. Godkännande av dagordning 
4. Föregående mötesprotokoll – Sandra går igenom 
5. Mötesfrågor 

 
1. Karta Ringbadet 

 
Finansiering 80/20 under förutsättning att alla tre kartorna ritas. Frans är med 
vid mötet. Han informerar om att Lars påbörjar ritandet innan sommaren men 
har inte börjat ännu. Lars kan även ta sig an de andra två områdena så att de 
blir klara innan hösten. Markägarkontakterna är påbörjade och än så länge är 
det ok. 
 
Styrelsen fattar beslut att vi går vidare med avtalsskrivning med Lagan IBK. 
Håkan tar kontakt med Tobias Roxmarker angående detta. 
 

2. Ekonomi 
 
Inga nyheter enligt Håkan. Kommunala bidrag är sökta, även kartbidraget från 
2023 är ansökt. 
 
Henrik ställer frågan om klubben subventionerar startavgift och inträde till 
Skara sommarland vid sommarlandssprinten. Boende står medlemmar själva 
för. Beslut fattas att klubben finansierar startavgift och inträde. 
 

3. Uppföljning av fördelning arbetsuppgifter 
 

4. Höstaktiviteter 
 

Älgot cup i Örkelljunga.  
Ungdomsträningen kommer fortsätta på onsdagar september ut. Därefter 
troligen inomhusträning under vintern. 
 

5. Övriga frågor 
 
Förslag från Håkan att eventuellt erbjuda motionssektionen hjälp med 
uppdaterat karttryck inför årets Naturpass. Anneli frågar Karin K hur långt de 
har kommit. 

6.Kommande möten  

18/6 (Sandra) och 27/8 (Henrik) 

 



7.Mötets avslutande 
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